

Ajuntament de Sant Andreu de Llavaneres

Extracto de la convocatoria registrado en la Base de Datos Nacional de Subvenciones

ANUNCIO

TERCERA EDICIÓN DE LLAVATRAKA DE SANT ANDREU DE LLAVANERES 2017

BDNS (Identif.): 371397

Bases Regulatoras: BR del concurso de percusión de Sant Andreu de Llavaneres "Llavatraka".

Objeto: Promover un concurso de grupos de percusión, el próximo sábado 2 de diciembre de 2017 en el parque de Ca l'Alfaro (Paseo Mare de Déu de Montserrat 27-31), a partir de les 16h, dentro del marco de los actos programados para la Fiesta Mayor de Sant Andreu 2017.

Aplicación presupuestaria: 337-48967.

Importe máximo convocatoria: 1.200,00 EUR.

Procedimiento de concesión: concurrencia competitiva. Máximo 16 grupos participantes.

Participantes y requisitos: Podrán participar todos aquellos grupos de percusionistas que tengan en su espectáculo la modalidad de pasacalle. Su propuesta debe ser íntegramente interpretada por instrumentos de percusión, entendiéndose por instrumentos de percusión cualquier elemento (cuotidiano o no) que emita un sonido en percudirlo.

No hay límites de integrantes por grupo y, en ningún caso, el número de personas se tendrá en cuenta como criterio de valoración del jurado, pero los participantes no podrán actuar en más de un grupo concursante.

Para participar es necesario que cada miembro integrante de cada grupo aporte el mismo día en el punto de recepción y acreditación de grupos, un paquete de alimentos que se entregará íntegramente a la entidad Cáritas para las familias con pocos recursos del municipio.

Plazo de solicitudes y/o inscripciones: El plazo de inscripción se iniciará en la fecha de la publicación de la convocatoria hasta el 30 de noviembre de 2017.

Para inscribirse se debe pedir el formulario de solicitud en el correo electrónico llavatraka@gmail.com y enviarlo debidamente cumplimentado a la misma dirección.

Premios (baremos): Primer premio de 700,00 EUR, segundo premio de 350,00 EUR y tercer premio de 150,00 EUR.

Órgano de resolución y forma de pago: El primer y segundo premio serán seleccionados por un jurado integrado por representantes del mundo del fuego, músicos y especialistas en percusión. El tercero será elegido por votación popular.

Vista la resolución del jurado y de la votación popular la Junta de Gobierno Local aprobará el gasto correspondiente a favor de los ganadores. El pago se realizará mediante transferencia bancaria.

Régimen Jurídico y Publicidad: Los premios otorgados mediante esta convocatoria quedan sometidos a la Ley General de Subvenciones 38/2003, de 17 de noviembre, y a la normativa que la desarrolla y en su cumplimiento los otorgamientos serán debidamente informados a Base de Datos Nacionales de Subvenciones y se informarán en el modelo 341 y/o 190 de la Agencia Tributaria en cumplimiento de la normativa fiscal vigente.

La aceptación del premio comporta el conocimiento del régimen jurídico aplicable.

Sant Andreu de Llavaneres, 14 de noviembre de 2017
El alcalde, Joan Mora i Buch

ANUNCI

TERCERA EDICIÓ DEL LLAVATRAKA DE SANT ANDREU DE LLAVANERES 2017

BDNS (Identif.): 371397

Bases Regulatoras: BR del concurs de percussió de Sant Andreu de Llavaneres "Llavatraka".

Ajuntament de Sant Andreu de Llavaneres

Extracto de la convocatoria registrado en la Base de Datos Nacional de Subvenciones

Objecte: Promoure un concurs de grups de percussió, el proper dissabte 2 de desembre de 2017 al parc de Ca l'Alfaro (Ps. Mare de Déu de Montserrat 27-31), a partir de les 16h, dins el marc dels actes programats per la Festa Major de Sant Andreu 2017.

Aplicació pressupostària: 337-48967

Import màxim convocatòria: 1.200,00 EUR.

Procediment de concessió: concurrència competitiva. Màxim 16 grups participants.

Participants i requisits: Podran participar tots aquells grups de percussionistes que tinguin en el seu espectacle la modalitat de cercavila. La seva proposta ha de ser íntegrament interpretada per instruments de percussió, entenent-se per instruments de percussió qualsevol element (quotidià o no) que emeti un so en percutir-lo.

No hi ha límits d'integrants per grup i, en cap cas el nombre de persones, es tindrà en compte com a criteri de valoració del jurat, però els participants no podran actuar en més d'un grup concursant.

Per participar-hi cal que cada membre integrant de cada grup aporti el mateix dia en el punt de recepció i acreditació de grups, un paquet d'aliments que es lliurarà íntegrament a l'entitat Càrites per a les famílies amb pocs recursos del municipi.

Termini de sol·licitud i/o inscripcions: El termini d'inscripció s'iniciarà en la data de la publicació de la convocatòria fins el 30 de novembre de 2017.

Per inscriure's cal demanar el formulari de sol·licitud al correu electrònic llavatraka@gmail.com i enviar-lo degudament complimentat a la mateixa adreça.

Premis (barems): Primer premi de 700,00 EUR, un segon premi de 350,00 EUR i un tercer premi de 150,00 EUR.

Òrgan de resolució i forma de pagament: El primer i segon premi seran seleccionats per un jurat integrat per representants del món del foc, músics i especialistes en percussió. El tercer serà escollit per votació popular.

Vista la resolució del jurat i de la votació popular la Junta de Govern Local aprovarà la despesa corresponent a favor dels guanyadors. El pagament es realitzarà mitjançant transferència bancària.

Règim Jurídic i Publicitat: Els premis atorgats mitjançant aquesta convocatòria resten sotmesos a la Llei General de Subvencions 38/2003, de 17 de novembre, i a la normativa que la desenvolupa i en el seu compliment els atorgaments seran degudament informats a Base de Dades Nacional de Subvencions i s'informaran en el model 341 y/o 190 de l'Agència Tributària en compliment de la normativa fiscal vigent.

L'acceptació del premi comporta el coneixement del règim jurídic aplicable.

Sant Andreu de Llavaneres, 14 de novembre de 2017
L'alcalde, Joan Mora i Buch